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VÝPIS Z USNESENÍ ZE 4. ZASEDÁNÍ ZO POPŮVKY
ZE DNE 22. 3. 2023

Vážení spoluobčané,

vítám Vás u čtení druhého vydání obecního zpra-
vodaje. Čas neúprosně pokročil a před námi jsou letní 
prázdniny, což značí posun do druhé poloviny roku. Ale 
než se tak stane, dovolím si touto cestou pár informací 
v rámci oprav, údržby a investic v naší obci. Co se týká 
oprav a drobných investic, které máme za sebou, tak 
zde ráda zmíním výměnu herního prvku a plochy pod 
ním v mateřské škole, dokončení odkanalizování dílen 
a kadeřnictví v budově OÚ, dokončení opravy cest okolo 
Bosonožského hájku. Proběhlo i jarní čištění komunikací. 
Proběhla výměna stožárů veřejného osvětlení v uličce 
okolo dálnice a výměna za led technologie. Z těch vět-
ších investic začaly stavební práce na dětském hřišti na 
konci ulice Veselská. Byla dokončena studie nástavby 
základní školy, finišuje žádost o stavební povolení na 

světelnou křižovatku. Připravu-
je se projekt na umístění měření 
rychlosti na ulici Školní u mateř-
ské školy. Pokračujeme v pořá-
dání kulturních a sportovních 
akcí, na které bylo první pololetí 
opravdu bohaté. Bez obětavos-
ti pořadatelů a dobrovolníků by 
nebylo možné uspořádat tolik zájezdů, akcí pro děti, 
sportovních soutěží a také v letních měsících zorganizo-
vat několik příměstských táborů. Děkuji za to všem bez 
rozdílu.

Všem přeji krásné a pohodové léto.

Miluše Červená 
starostka obce

SLOVO STAROSTKY

Přítomno: 13 členů ZO – Miluše Červená, Mgr. Arnošt Bár, Markéta 
Klímová, Jakub Kocian, Pavel Nesvadba, doc. Ing. Tomáš Opravil, 
Ph.D., Michal Pazourek, Mgr. Lenka Piknová, Ing. Milan Stejskal, Ing. 
Kateřina Sedláková, Oldřich Siwek, Jiří Vlk, Mgr. Lenka Votavová.
Za zapisovatelku zvolilo paní Romanu Pokornou a za ověřovatele 
zápisu zvolilo ZO pana Michala Pazourka a Markétu Klímovou.

• ZO schválilo, že se na ZO bude hlasovat veřejně 
(Pro-13, proti-0, zdržel se-0).

• ZO schválilo program jednání 4. Zastupitelstva obce 
Popůvky (Pro-13, proti-0, zdržel se-0).

V 18:08 hodin přišla paní Zdeňka Debefová. 
Nyní je přítomno 14 zastupitelů.

• ZO Popůvky schválilo dodavatele na akci „Hřiště 
u Augšperského potoka“ – MK stav – invest, s. r. o., 
Příčná 405, Hrotovice s nejnižší nabídnutou cenou 
4 095 060,15 Kč bez DPH (Pro-14, proti-0, zdržel se-0).

• ZO Popůvky schválilo Smlouvu o dílo na akci „Hřiště 
u Augšperského potoka s vybraným dodavatelem – 
firmou MK stav – invest, s. r. o., Příčná 405, Hrotovice 
s nejnižší nabídnutou cenou 4 095 060,15 Kč bez DPH 
(Pro-14, proti-0, zdržel se-0).

• ZO Popůvky schválilo rozpočtové opatření č. 4/2023, 
kterým se navýšily celkové upravené příjmy i výdaje 
rozpočtu na částku 93 606 800 Kč 
(Pro-14, proti-0, zdržel se-0).
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Hlavní činností FV je především kontrola plnění roz-
počtu obce v průběhu roku.  S plněním rozpočtu souvisí i 
rozpočtová opatření, která zajišťují to, že obec svým čer-
páním v jednotlivých §§ nepřekročí stanovených 100 % 
výdajů. V roce 2023 rada a zastupitelstvo obce schválili 
a provedli celkem 6 rozpočtových opatření, kterými se 
upravilo celkové čerpání rozpočtu ve všech paragrafech 
a položkách upraveného rozpočtu. Dokončili jsme kon-
trolu poskytnuté dotace TJ SOKOL Popůvky, z.s. za rok 

2022. Z kontroly nevzešla žádná ná-
pravná opatření, dotace byla využita 
v souladu se Smlouvou o poskytnutí dotace na provoz 
organizace v roce 2022.

Všechna schválená rozpočtová opatření (úpravy roz-
počtu během roku) jsou zveřejňována na úřední desce 
úřadu, takže zde uvádíme pouze přehled jednotlivých 
opatření a stručný přehled, jakým způsobem jednotlivé 
úpravy rozpočtu tento ovlivňují.

ZPRÁVA O ČINNOSTI FV OBCE POPŮVKY 
V OBDOBÍ OD 27.02.2023 DO 31.05.2023

ROZPOČET NA ROK 2023 BYL SCHVÁLEN ZO DNE 07.12.2022 USNESENÍM Č. ZO/4
 schváleno usnesení č. 81 487 700,00 schválený rozpočet 2023 změna + změna -
RO 1/2023 25.01.2023 RO/11 81 598 400,00 upravený rozpočet 2023 110 700,00 0,00

RO 2/2023 08.02.2023 RO/8 81 606 800,00 upravený rozpočet 2023 8 400,00 0,00

RO 3/2023 08.03.2023 RO/8 81 606 800,00 upravený rozpočet 2023 0,00 0,00

RO 4/2023 22.03.2023 ZO/5 93 606 800,00 upravený rozpočet 2023 12 000 000,00 0,00

RO 5/2023 26.04.2023 RO/11 93 614 300,00 upravený rozpočet 2023 7 500,00 0,00

RO 6/2023 24.05.2023 RO/xx 93 783 700,00 upravený rozpočet 2023 169 400,00 0,00

REKAPITULACE PŘÍJMŮ, VÝDAJŮ, FINANCOVÁNÍ A JEJICH KONSOLIDACE

Název Číslo řádku Schválený 
rozpočet

Rozpočet 
po změnách

Výsledek od 
počátku roku % RS % RU

TŘÍDA 1 - DAŇOVÉ PŘÍJMY 4010 49.081.600,00 61.100.100,00 33.652.931,93 68,57 55,08
TŘÍDA 2 - NEDAŇOVÉ PŘÍJMY 4020 3.331.000,00 3.562.400,00 1.910.103,59 57,34 53,62
TŘÍDA 3 - KAPITÁLOVÉ PŘÍJMY 4030 **** **** **** **** ****
TŘÍDA 4 - PŘIJATÉ TRANSFERY 4040 414.900,00 453.500,00 261.862,00 63,11 57,74
PŘÍJMY CELKEM 4050 52.827.500,00 65.116.000,00 35.824.897,52 67,81 55,02
KONSOLIDACE PŘÍJMŮ 4060 50.387,00
PŘÍJMY CELKEM PO KONSOLIDACI 4200 52.827.500,00 65.116.000,00 35.774.510,52 57,72 54,94
TRIDA 5-BĚŽNÉ VÝDAJE 4210 42.200.400,00 44.262.100,00 15.241.086,44 36,12 34,43
TŘÍDA 6 - KAPITÁLOVÉ VÝDAJE 4220 37.700.000,00 47.926.800,00 1.828.225,72 4,85 3,81
VÝDAJE CELKEM 4240 79.800,400,00 92.188.900,00 17.069.312,16 21,36 18,52
KONSOLIDACE VÝDAJŮ 4250 50.387,00
VÝDAJE CELKEM PO KONSOLIDACI 4430 79.900.400,00 92.188.900,00 17.018.925,16 21,30 18,46
SALDO PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ 
PO KONSOLIDACI 4440 -27.072.900,00 -27.072.900,00 18.755.585,36 -69,28 -69,28

TŘÍDA 8 - FINANCOVÁNÍ 4450 27.072.900,00 27.072.900,00 -18.755.585,36 -69,28 -69,28
FINANCOVÁNÍ CELKEM 
PO KONSOLIDACI 4470 27.072.900,00 27.072.900,00 -18.755.585,36 -69,28 -69,28

Rok 2023 - Plnění rozpočtu za období 05/2023 (k 31.05.2023)

Zůstatek na BÚ celkem k 31. 05. 2023 19.793.949,23 Kč

Příjmy po konsolidaci jsou celkově naplněny na 57,72 % schváleného rozpočtu a na 54,94 % upraveného rozpočtu.
Celkové výdaje po konsolidaci jsou čerpány do výše 21,30 % schváleného rozpočtu a na 18,46 % upraveného rozpočtu.

Zpracovala Zdeňka Debefová za FV dne: 31. 05. 2023
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Duben
Hromadová Olga
Pásková Zdeňka
Sedláková Marie
Škvařilová Jiřina
Staffová Jarmila
Krajcigrová Ludmila
Pelánková Ilona
Dolíhal Josef
Feit Stanislav
Kancnýřová Jana
Ospalá Sylva
Hromada Miroslav
Crhák Milan

Štěpánek David
Nožičková Sára

Kročová Adéla
Vymětal David 
Vymětal Tomáš

Květen
Ruibr Stanislav
Urbánková Věra
Dejlová Marie
Drbálek František
Veselá Jiřina
Kancnýř František
Lemonová Jana
Čechovič Dušan
Pospíšil Ladislav

Červen
Hrdličková Anna
Ječmínková Věra
Dvořáčková Božena
Novotná Ladislava
Kutejová Marie
Kalábková Jana

NARODILI SE: OPUSTILI NÁS:
Matějka František
Herůdek Lubomír
Novotný Stanislav
Holomek Antonín

Jako již několikrát se naše 
obec zapojila do celorepub-
likového projektu Ukliďme 
Česko. Hlavní úklidový den 
byl stanoven na sobotu 
1. dubna. Byly stanoveny 
dvě úklidové trasy, první 
okolo sportovního areálu 
a druhá okolo rybníku a v re-
kreační oblasti. Pro všechny 
jsme měli připravené ruka-
vice a pytle. Odměnou pro 
všechny bylo na závěr opé-
kání špekáčků u rybníka. 
Díky těmto akcím hlavně 
v našich dětech budujeme 
zodpovědnost za životní 
prostředí a všechny přírodní 
zdroje, které tu po nás zůsta-

UKLIĎME ČESKO – UKLIĎME POPŮVKY
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nou příštím generacím. Všem, kteří se akce zúčastnili ješ-
tě jednou děkujeme. O to více nás mrzí, že na jedné stra-
ně se snažíme odpad třídit a uklízet a na druhé straně 
jsou mezi námi nezodpovědní občané, kteří jsou schopni 
do tříděného odpadu na sklo nasypat stavební suť.

Ještě bychom chtěli touto cestou apelovat na občany, 
že do bioodpadu patří pouze rozložitelné sáčky, které se 
dají zakoupit přímo na OÚ. Mikrotenové sáčky do kom-
postu opravdu nepatří a pokud třídíte papír, je nutné 
kartony a krabice sešlápnou a poté vhodit do kontej-
neru. Pokud jsou kontejnery plné, nenechávejte odpad 
ležet u kontejnerů!!!

Podle statistik tvoří až třetinu odpadu z domácností 
bioodpad. Proto se vyplatí bioodpady nevhazovat do 
popelnice na směsný odpad. Každá obec má povinnost 
umožnit občanům bioodpady třídit. Je několik možnos-
tí, jak to udělat: prostřednictvím domácích kompostérů, 
pomocí hnědých nádob rozmístěných po obci či v rám-
ci sběrných středisek odpadu, pomocí hnědých nádob 
u domů anebo případně pomocí mobilního sběru do vel-
koobjemových kontejnerů.

Pokud obec zajišťuje třídění bioodpadu a to jakouko-
li zmíněnou formou, máme jako občané důležitý úkol: 
dbát na to, abychom do nádoby odkládali jen to, co tam 
opravdu patří. Významně tím totiž ovlivňujeme nejen 

kvalitu kompostu, který z odpadu vyrobí kompostárna, 
ale také chod samotné kompostárny. Největším nešva-
rem je odkládání bioodpadu v plastových či jiných taš-
kách a obalech.

Proces kompostování v kompostárně je mechanizo-
vaný a vhozený plast může poškodit technologii. A pře-

BIOODPAD V PLASTOVÉ TAŠCE, 
ANEB DALI BYSTE SI PLASTOVOU TAŠKU NA SVŮJ KOMPOST?
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kontejnerů. 

 

 
Pokud obec zajišťuje třídění bioodpadu a to jakoukoli zmíněnou 
formou, máme jako občané důležitý úkol: dbát na to, abychom do 
nádoby odkládali jen to, co tam opravdu patří. Významně tím totiž 
ovlivňujeme nejen kvalitu kompostu, který z odpadu vyrobí 
kompostárna, ale také chod samotné kompostárny. Největším 
nešvarem je odkládání bioodpadu v plastových či jiných taškách a 
obalech.  

 

 

Proces kompostování v kompostárně je mechanizovaný a 
vhozený plast může poškodit technologii. A především se potom 
kousky plastů dostanou do kompostu. O takový kompost nikdo 
nestojí, takový kompost nechceme vracet zpět do půdy, mít ho 
na zahrádce nebo v obecním parku. Obecně se můžeme řídit 
jednoduchým pravidlem a před odložením bioodpadu do 
speciální nádoby si položit otázku: Dal bych si toto na svůj 
kompost? 

 

 

 

Co do nádoby patří a nepatří je vyjmenováno na nádobě. Více o chodu 
kompostárny se dozvíte na stránkách www.centralnikompostarna.cz 

 

 

 

KULTURA - OHLÉDNUTÍ 

VÍTÁNÍ JARA
Morana do potoka a Létéčko do parku u obecního 

úřadu. Vítání jara se stalo již tradicí v naší obci. Rozlou-
čili jsme se se zimou vhozením Morany do Troubského 
potoka a odtud se průvod vydal s novým Létéčkem 
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k obecnímu úřadu. Spolek dam a žen připravil pro děti 
dílničky, kde si mohly sami vyrobit malou Moranu. Počasí 
bylo skoro jarní, ale o týden později to vypadalo, že se 
zima znovu vrátila. Asi předzvěst chladného jara, které 
vydrželo až do poloviny května.

JARNÍ SETKÁNÍ SENIORŮ

U cimbálu se při jarním setkání sešlo téměř padesát 
seniorů, pro které obec připravila bohaté občerstvení. Je 
velice milé vidět, že se i senioři dokážou pobavit, zazpí-
vat si a popovídat o svých radostech, ale i starostech. Už 
teď se těšíme na podzimní setkání s lehce vánočním pro-
gramem. Ještě jednou tímto přejeme všem jubilantům 
hlavně pevné zdraví a hodně optimismu v této nelehké 
době.

JARNÍ VÝSTAVA KROMĚŘÍŽ A ZOO VE VÍDNI

Koncem dubna si přišli na své milovníci zahrádek, pro 
které jsme zorganizovali zájezd do Kroměříže na výsta-
vu a kdo měl zájem, tak i na zámek. Občas nás překvapil 
deštík, ale to nikomu nevadilo a všichni byli spokojeni.

Obrovský zájem byl o zájezd do ZOO ve Vídni, kdy 
z Popůvek odjely čtyři zcela zaplněné autobusy. Na roz-
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díl od Kroměříže nám tentokrát celý den krásně svítilo 
sluníčko. Zoo ve Vídni je opravdu krásná a stálo to oprav-
du za to. Největším lákadlem byla samozřejmě panda. 
Kdo měl čas, prošel se i krásnou zámeckou zahradou.

MLADÉ HODY
Stavěním hodové máje začaly Mladé hody v Po-

půvkách, které pokračovaly sobotním průvodem stárek, 
předáváním hodového práva. Odpoledne došel průvod 
k máji na hřiště a stárci zde zatančili Šotyšku a Morav-
skou besedu. Hodové veselí pokračovalo večerní zába-
vou. Celé odpoledne a večer hrála stárkům kapela Stře-
ličáci.

Poděkování za organizaci patří hlavně paní Aleně Car-
dové, Zdeňce Debefové, Martině Sedlákové a všem kdo 
pomáhal šít a chystat kroje.
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
Sobota 27. května se v Popůvkách stala svátečněj-

ší o radostnou událost, kterou bylo slavnostní přivítá-
ní šesti dětí, narozených v roce 2022 a 2023 do života 
v obci. Rodiče s jejich dětmi jsme přivítali v zasedací 
místnosti obecního úřadu. Děti ze základní školy společ-
ně s paní učitelkou si připravily krásné vystoupení a po 
projevu paní starostky se rodiče postupně zapsali do pa-
mětní knihy a převzali si drobné dárky a kytičku. Všem 
nově přivítaným novým občánkům přejeme hodně zdra-
ví a úspěšný vstup do života.

POHÁDKOVÝ LES

Na oslavu dne dětí obec připravila procházku po-
hádkovým lesem. Velké poděkování patří zastupitelům 
a stárkům, kteří se převlékli do kostýmů pohádkových 
postav a pomáhali dětem na stanovištích plnit úkoly. 
Závěr byl na hřišti, kde všechny děti dostaly malou od-
měnu, vyzkoušely si bodyzorbing a na závěr byl táborák 
s opékáním špekáčků. Poděkování za organizaci pat-
ří hlavně kulturní komisi, zastupitelům a také stárkům, 
kteří na stanovištích pro děti připravili plnění úkolů.
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BRNĚNSKO TANČÍ A ZPÍVÁ
Ve středu 7. 6. 2023 se konal další ročník přehlídky 

folklorních souborů a skupin Brněnsko tančí a zpívá. 
Krojovaného průvodu brněnskými ulicemi se zúčastnila 
také Popovská chasa. V popovských krojích šly dva páry 
svobodných, dva páry manželské a ženy. Do pochodu 
hrála v průvodu kapela Střeličáci. První ročník se konal 
již v roce 1975 jako součást národopisných slavností 
v Troubsku. Lidové kroje, tance a zvyky představili děti 
i dospělí z Brna a okolních obcí.

inzerce
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POPŮVKY MAJÍ SVÉHO OBECNÍHO PORADCE
Od května 2023 působí v obci odborný poradce, kte-

rého je možné navštívit při řešení různorodých životních 
situací. Je jím Bc. Hana Kovářová, DiS., která zastává 
tzv. sdílenou pozici, kdy je poradentství poskytováno 
celkem 13 obcím sdružených v MAS Bobrava (www.
masbobrava.cz). Je možné ji navštívit na obecním úřadě 
v předem avizovaných dnech, anebo kdykoliv jindy po 
vzájemné dohodě, a to zcela zdarma.

Paní Kovářová vystudovala Jihočeskou univerzitu 
v oboru Sociální a charitativní práce a má nejenom zku-
šenosti v sociální oblasti, ale také přehled o poskytova-
ných odborných službách v okolí či orientaci v nabízené 
statní sociální podpoře. V minulosti pracovala jako po-
radce specialista na Úřadu práce. Pro bližší představu 
o její činnosti jsme jí položili pár otázek:

MAS: S čím se na Vás občané nejčastěji obrací?

Poradkyně: Zatím se nejčastěji jednalo o předávání 
formulářů k různým sociálním dávkám a pomoc s jejich 
vyplněním, konkrétně nejvíce řešíme Žádost o příspěvek 
na bydlení. Ale samozřejmě má nabídka poradenství je 
širší a týká se i jiných oblastí.

MAS: Takže je to spíše krátká návštěva?

Poradkyně: Podle toho, co myslíte tím krátká . Od 
sociálních dávek jsme se dostali i k variantám evidence 
na Úřadu práce, že je rozdíl být Zájemce nebo Uchazeč 
o zaměstnání, a kdy je možné žádat Úřad práce o rekva-
lifikaci.

MAS: Myslíte, že se k Vám budou občané obcí vracet?

Poradkyně: Věřím, že ano a budu za to ráda. Buď 
proto, aby mi dali zpětnou vazbu, jak se jim daří a zda 
jim má intervence nějak pomohla, případně pokud ne-
bude v mých kompetencích rada, kterou potřebují, tak 
je mohu propojit s jinými službami v okolí, které jsou 
k tomu více kompetentní.

MAS: Chtěla byste zájemcům o toto poradenství 
něco vzkázat?

Poradkyně: Chci všem občanům, co přemýšlí o tom, 
jestli tuto službu využít nebo ne, říct - nebojte se toho, 
jsem tu pro Vás. Nebudu Vám nutit řešení, nebudu Vás 
nutit účastnit se akcí, ale mohu si s Vámi popovídat o vě-
cech, co Vás tíží, případně spolu zkusíme vymyslet vhod-
né řešení. Jsem vázána mlčenlivostí a Obecním nařízením 
o ochraně osobních údajů, takže probrané záležitosti se 
nedostanou ke třetím osobám. Na obecním úřadu mám 
v plánu být cca jednou či dvakrát za měsíc, ale je možné 
mě kontaktovat telefonicky nebo e -mailem a domluvit 
si osobní schůzku i v jiný termín.

Děkujeme za rozhovor a přikládáme kontakty, na kte-
rých je možné poradkyni kontaktovat:

Bc. Hana Kovářová, DiS. – obecní poradkyně
kovarova@masbobrava.cz
+420 739 519 318

Poradenství je poskytováno v rámci projektu
Podpora komunitně vedeného místního rozvoje 

v MAS Bobrava
CZ.03.02.01/00/22_008/0000204



MATEŘSKÁ ŠKOLA POPŮVKY
Březen
• Třída nejmenších dětí - Motýlků, navštívila místní 

knihovnu. Milá paní knihovnice nás seznámila se zdejší-
mi poklady. Děti si mohly knihy i leporela osahat a zjis-
tit, že knihovna je přátelské místo, otevřené všem. Na 
závěr každé dítě dostalo dáreček.

• Výlet do Rosického kina, kde děti potěšilo pásmo po-
hádek.

• Do školky za námi přijelo představení se zvířátky “Duo 
eden” - děti neskrývaly nadšení z možnosti sáhnout si 
na živého hada, potleskem odměnily drezurní variaci 
s pejsky.
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Duben
• Již podruhé v tomto roce navštívily děti divadlo Bolka 

Polívky s představením Ferda Mravenec.
• Zahrada MŠ se proměnila v dobrodružné hledání veli-

konočního pokladu.
• Předškoláci vyrazili do knihovny J. Mahena v Brně.
• Na preventivní policejní akci pořádané PČR na hřišti 

v Popůvkách se děti dozvěděly něco o práci policie, 
zkusily si sejmout otisky prstů a k velkému nadšení si 
i zevnitř prohlédli policejní vůz.

• Oslava Čarodějnic se nesla ve znamení vaření lektva-
rů a plnění čarodějných úkolů na hřišti, kde si děti na 
jednotlivých stanovištích vyzkoušely nové dovednosti.

Květen
• Proběhl zápis do MŠ.
• Ve třídách proběhly besídky dětí ke dni maminek.
• S jistou dávkou dojetí se uskutečnilo pasování před-

školáků, o které se postaralo divadlo Kejkle.

Červen
• V červnu už se moc těšíme na oslavu Dne dětí, která 

proběhne na zahradě MŠ. Pro děti budou připraveny 
lákavé soutěže a odměny.

• Také nás čeká výlet parníkem na hrad Veveří, kde děti 
přivítá pohádkový program.

Za celý kolektiv MŠ přejeme krásné a radostné léto.

Alena Blahová 
Ředitelka MŠ

Ani v jarním období základní škola nezahálela.
Kromě běžné výuky a naplňování Školního vzděláva-

cího programu proběhlo několik akcí, které žákům výuku 
zpestřily. Proběhla několikrát výuka anglického jazyka 
s rodilým mluvčím.

Na odpolední Velikonoční dílničky pro rodiče a žáky 
jsme pozvali také rodiče s předškoláčky. Všem se dařilo 
a vyrobili si krásné velikonoční dekorace.

V březnu jsme se s dětmi vypravili do Rosic, kde žáci 
v rámci výuky čtenářské gramotnosti navštívili knihov-
nu, která pro ně připravila program. Děti se podívaly také 
do zámku.

ZÁKLADNÍ ŠKOLA POPŮVKY

Protože začalo jaro, založili si žáci na školním dvoře 
„minizahrádku“. Jsou to sice truhlíky, ale saláty, ředkvič-
ky, rajčata a další pochoutky budou určitě chutnat.

V dubnu jsme v rámci měsíce bezpečnosti opět jeli do 
Rosic, kde proběhla dopravní výchova. Žáci prošli teore-

tickou a praktickou částí, ve kte-
ré si vyzkoušeli jízdu na kolech 
na dopravním hřišti. Součástí 
programu byla také zdravověda.

Protože se chceme také vě-
novat ekologii, proběhl výukový 
program „Obal -kam s ním?“, kte-
rý nám zajistilo výukové středis-
ko Ivančice. Ale aby nezůstalo 
jen u teorie, pořídili jsme si nádo-
by na tříděný odpad a třídíme.

Dále proběhl program s Poli-
cií, kde se žáci seznámili s bez-
pečným chováním, zopakovali 
dopravní předpisy a seznámili se 
s prací policie. Vyzkoušeli si sami 
na sobě odebrat otisky prstů 
a stopy obuvi.

Na Čarodějnický den si žáci 
připravili kostýmy a po anglič-
tině s rodilým mluvčím si opekli 
špekáčky.
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Jako každý rok proběhl v dubnu zápis dětí do 1. tří-
dy. Těší nás, že byl letos o naši školu velký zájem, ale je 
nám líto, že jsme nemohli přijmout všechny děti, které se 
k nám hlásily. Budoucích prvňáčků je tedy prozatím 21.

Nejvíce očekávanou akcí, na kterou se žáci moc těši-
li, byla Škola v přírodě. V krásném prostředí Jedovnic se 
děti týden nejen učily, ale také denně plavaly v hotelo-
vém bazénu. Na hřišti si zasportovaly a nadýchaly se čer-
stvého vzduchu.

Žáci se také zúčastnili akce „Vítání občánků“, kde při-
spěli ke slavnostní atmosféře básničkami.

Proběhlo také focení, třídní schůzky a další akce.
Před námi je ještě Den dětí, další výukový program za-

měřený na sport a brannou výchovu…

Podařilo se nám pro školu získat certifikát projektu 
„Rodiče vítáni“, což je ukazatel vstřícnosti a otevřenosti 
školy rodičům i žákům.

Blíží se konec školního roku, děkuji všem zaměstnan-
cům školy za jejich práci, zřizovateli -obci Popůvky za 
podporu chodu školy a přeji všem dětem a všem čtená-
řům krásné léto!

Za základní školu Mgr. Andrea Kuglerová
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SERVIS & OPRAVA
NOTEBOOKŮ a POČÍTAČŮ
DAVID BEDNÁŘ
 608 880 107

V květnu se žáci naší fotbalové školy zúčastnili mezinárodního turnaje v Berlíně. Pro naše malé fotbalisty byla 
obrovská zkušenost porovnat síly s týmy z Prahy, Německa, Holandska a Polska. Velká pochvala našich dětí za to, že 
dokázaly vyrovnaně odehrát všechny zápasy a porazit některé týmy z velkých městských klubů.

TJ SOKOL POPŮVKY, Z.S.

diagnostika ZDARMA!
vyzvednutí u Vás

rychle a spolehlivě
rozumné ceny

25 let praxe
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Profesionální čištění
všech typů vozidel,
čištění kabin a autobusů,
sedacích souprav,
koberců,matrací, postelí,
židlí, aj.

Dlouhodobě se zabýváme aplikací
nanotechnologie Pikatec.

V případě dotazů nebo osobní konzultace nás
neváhejte kontaktovat!
info@stalacistota.cz
+420 702 860 665
Libor Sedláček
Kopaniny 57/45
Brno - Popůvky

664 41
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Celoroční bydlení bez
stavebního povolení.

WWW.TINYGO.CZ

Neřešte hotely, prostě
svobodně cestujte.

WWW.TOWNOUT.CZ

+420 739 663 066
TinyGo

+420 732 776 667
TownOut

Showroom Praha

Rádiová 1325/5
102 00 Praha 5-Hostivař

Showroom Brno

Hladíkova 74/2
618 00 Brno-Černovice

Adresy showroomů platí pro obě značky.
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